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LES QUATRE POSITIONS DE LA TERRE AUX 365 JOURS DE SON ORBITE POUR QUATRE SAISONS, 
À L’INCLINAISON DE 23,5° DE SON AXE DE ROTATION.
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LES QUATRE POSITIONS DE LA TERRE AUX  365 JOURS DE SON ORBITE CÉLESTE, POUR QUATRE SAISONS, 
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THE FOUR POSITIONS OF THE EARTH IN 365 DAYS OF IT ’S CELESTIAL ORBIT, FOR FOUR SEASONS, 
TILTED AT 23.5° FROM ITS NORTH/SOUTH ROTATION AXIS.

March 21st 
Spring Equinox Northern Hemisphere / Autumn Equinox Southern Hemisphere

Fabulous positioning of the Earth around the Sun, its distance, but also the inclination of its North-South rotation axis, without which our sphere would be constantly at the equinox. What 
would nature be without the intelligence of a seasonal cycle, its flowers and its fruits, it’s fall resting for a winter sleep, then a wonderful spring awakening, towards the blossoming of 

summer. An immense cycle for a tireless restart of life, animating the reproductions of fauna, our own human lives, cultures and civilizations…
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Fabuleux positionnement de la Terre autour du Soleil, sa distance, mais aussi l’inclinaison de son axe de rotation Nord-Sud, sans lequel notre sphère serait constamment en équinoxe. 
Que serait la nature sans l’intelligence d’un cycle saisonnier, ses fleurs et ses fruits, sa mise au repos automnale pour un sommeil hivernal, puis un merveilleux réveil de Printemps vers 

l’épanouissement de l’été. Un immense cycle pour un inlassable redémarrage de la vie, animant les reproductions de la faune, nos propres vies humaines, cultures et civilisations…
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